
Zápis č. 11 ze zasedání zastupitelstva obce Rakousy konaného 
dne 05. 12. 2024

Zasedání bylo zahájeno v 17:04 

hod Zasedání bylo ukončeno ve 

19:13 hod

Přítomno 7 zastupitelů- viz prezenční listina

Zasedání přítomni 2 hosté

1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Starostka Marta Franzová (dále jen „předsedající") zahájila zasedání konstatováním, že oznámení o  konání

zasedání s programem bylo vyvěšeno  dne  20.  11.  2024 na úřední desce  v  elektronické  i listinné  

podobě.  Zasedání zastupitelstva bylo  svoláno  v  souladu  s  příslušným  ustanovením   zákona    o obcích

a  včas.  Podle prezenční listiny  bylo  přítomno  7 zastupitelů. Zasedání zastupitelstva tedy  bylo usnášení 

schopné. 

Předsedající navrhl jako zapisovatele Kláru Brožovou a ověřovatele Hynka Matzkeho a Zdeňka Kvapila. 

Jiné návrhy předneseny nebyly.

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Při hlasování byl všemi hlasy přítomných zastupitelů určen jako zapisovatel Klára Brožová a ověřovatelé 

Hynek Matzke a Zdeněk Kvapil.

Celý program zní:

1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatele a ověřovatelů 

zápisu

2. Schválení rozpočtu na rok 2025

3. Rozpočtové opatření č. 5/2024

4. Dohody o prac. činnosti na rok 2025

5. Inventarizační komise

6. Plán inventur

7. Smlouva o spolupráci

8. Ostatní –  Greenway, kontrola EO, kontrola HZS, daň z nemovitých věcí

Žádost o rozšíření programu: další smlouva o spolupráci, memorandum o sociálních 

službách, smlouva na kontejner na textil.

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 101: OZ schvaluje program i s rozšířením a zapisovatele Kláru 

Brožovou, ověřovatele Hynka Matzkeho a Zdeňka Kvapila.

2. Schválení rozpočtu na rok 2025



Důvodová zpráva: Návrh rozpočtu byl řádně vyvěšen. Rozpočet je schvalován jako vyrovnaný 

v částce 1.600.000, - Kč. 

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 102: OZ souhlasí s rozpočtem na rok 2025.

3. Rozpočtové opatření č.5/2024

Důvodová zpráva: starostka přednesla rozpočtové opatření č.5/2024. Navýšení rozpočtu 

o 25.000, - Kč. Jedná se o doplatek dotace, kterou obec obdržela na rekonstrukci OÚ chodby. 

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 103: OZ souhlasí s rozpočtovým opatřením č.5/2024.

4. Dohody o prac. činnosti na rok 2025

Důvodová zpráva: pro rok 2025 se musí opakovaně odsouhlasit DPČ pro zastupitele p. Štejfovou a p. 

Kvapila . .

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 104: OZ s DPČ na r. 2025 souhlasí.

5. Inventarizační komise

Důvodová zpráva: do inventarizační komise jsou vybráni: Klára Brožová, Věra Bucharová, Iva Štejfová, Karel

Mařík a Marta Franzová.

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 105: OZ souhlasí s tímto složením inventurní komise pro rok 2025.

6. Plán inventur

Důvodová zpráva: plán inventur byl předložen starostkou obce

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 106: OZ souhlasí s plánem inventur.

7. Smlouva o spolupráci

Důvodová zpráva: jedná s o smlouvu o spolupráci se Sdružením Český ráj o Greenway Jizera 

Smlouva o spolupráci se Sdružením Český ráj byla poskytnuta k nahlédnutí a je v částce 15.361, - Kč/rok 



Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 107: OZ souhlasí se smlouvu o spolupráci se Sdružením Českým ráj.

8. Ostatní – Greenway, kontrola EO, kontrola HZS, daň z nemovitých věcí

Důvodová zpráva: 

-Greenway Jizera: oba mosty přes Jizeru budou patřit Libereckému kraji a spravovat je bude Krajská správa 

silnic -uzavřena smlouva. Též je uzavřena smlouva na lávku na železničním mostě se železnicemi. V případě

větších zásahů je starost o lávku na nich.. O sjezdy se bude starat Sdružení Český ráj. Na straně 

k Rakousům bude během příštího roku asfaltobeton. Na druhé straně k Loužku je problém s výkupem 

pozemků. 

-Kontrola EO: kontrola proběhla v pořádku a bez připomínek.

-Kontrola HZS: proběhla kontrola bez připomínek. Vše má obec v pořádku. Poskytnuto k nahlédnutí OZ.

-Daň z nemovitých věcí: všechny pozemky jsou nově zapsány v katastru nemovitostí, tedy se změnili 

některým čísla a výměry. Musí tedy podat nové daňové přiznání (do konce ledna). Prosíme, aby  majitelé 

pozemků  provedli kontrolu zda se jich netýká podání DP.

-OX Point: jedná se o box na zasílání balíků. Pořizovací cena boxu bez DPH je 226.200, - Kč na 8 schránek. 

Další poplatek je 2.500, - Kč měsíčně a za instalaci jednorázově 18.750, - Kč. Zatím obec budovat nebude.

- Obec dostala informaci, že uzavřená silnice ve Vrbáku by měla být 13.12.2024 průjezdná.

-Návrh odměny pro starostku 4.000,- Kč, jelikož program na výpočet mezd platila ze svého 3.000, - Kč, 

tedy z důvodu zdanění, je návrh 4.000, - Kč.

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 1

Usnesení č. 108: OZ souhlasí s odměnou pro starostku.

9. Smlouva o spolupráci

Důvodová zpráva: od 1.1.2025 má každá obec povinnost mít kontejner na sběr textilu. Poptáno mnoho 

firem, co tuto službu nabízí. Ozvala se nám firma Dimatex CS, spol. s r.o. Pořízení tohoto kontejneru stojí

20.900, - Kč bez polepu + polep 2.000, - Kč a dále čtvrtletní poplatek 2.000, - Kč. Smlouva poskytnuta 

OZ k nahlédnutí.

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 109: OZ souhlasí s uzavřením této smlouvy.



10.  Memorandum a veřejnoprávní smlouva o zajištění spolufinancování 

sociálněprávních služeb na území správního obvodu obce s rozšířenou 

působností

Důvodová zpráva: jedná se o příspěvek 150,- Kč za občana ročně. Každý rok se bude uzavírat 

smlouva nová s obcemi, které  jsou v obvodu ORP Turnov. Tato služba obsahuje sociální služby jak 

pro děti, závislé, seniory aj. Všude tam kde je potřeba sociální péče.

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 110: OZ souhlasí s memorandem.

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 111: OZ souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy.

11. Diskuze

Důvodová zpráva: 

-Karel Mařík otevřel diskuzi tématem, co se bude dělat s cestou u Vechtrovny. Nabídky poslal 

OZ emailem k prostudování. OZ se dohodlo na podání žádosti o dotaci na opravu cyklostezky.

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 112: OZ souhlasí s podáním žádosti o dotaci na opravu cyklostezky.

-  Majitelé křížku souhlasí s umístěním na obecní pozemek u  hřbitova. Obec požádá o dotaci 

na opravu křížku.

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 113: OZ souhlasí s podáním žádosti o dotaci na opravu křížku.

Návrhy na obnovu dětského hřiště. Mohla by se podat žádost o dotaci na hřiště.

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 114: OZ souhlasí s podáním žádosti o dotaci na dětské hřiště.

- Návrh dalších možností o dotace v obci. Dotace, které by v obci mohli být využity jsou: dotace 

na opravu obecního majetku a dotace na parkoviště před OÚ a stání pro kontejnery.

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 115: OZ souhlasí s podáním žádosti o dotaci na opravu obecního majetku, na 

parkoviště u OÚ a stání pro kontejnery.



- Rekonstrukce autobusové zastávky na křižovatce – zatím odloženo. Z důvodu, že zastávka 

není na pozemku obce a autobus má nově značení na jiném místě.

- Žádáme, aby majitelé pozemku udržovali své pozemky v čistotě. Bude zaslán dopis dotyčným 

majitelům, kteří své pozemky neudržují.

Starostka obce Rakousy poděkovala OZ a popřála hezké svátky.

………………………… …………………………..
   Hynek Matzke           Zdeněk Kvapil
       ověřovatel ověřovatel

………….………………….. ………………………….

Marta Franzová Klára Brožová

starostka obce zapisovatel



USNESENÍ

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE RAKOUSY

konaného dne 05.12.2024

Usnesení č. 101: OZ schvaluje program i s rozšířením a zapisovatele Kláru 

Brožovou, ověřovatele Hynka Matzkeho a Zdeňka Kvapila.

Usnesení č. 102: OZ souhlasí s rozpočtem na rok 2025.

Usnesení č. 103: OZ souhlasí s navýšením rozpočtového opatření č.5/2024.

Usnesení č. 104: OZ s DPČ na r. 2025 souhlasí.

Usnesení č. 105: OZ souhlasí s tímto složením pro rok 2025.

Usnesení č. 106: OZ souhlasí s plánem inventur.

Usnesení č. 107: OZ souhlasí se smlouvu o spolupráci se Sdružením Českým ráj.

Usnesení č. 108: OZ souhlasí s odměnou pro starostku.

Usnesení č. 109: OZ souhlasí s uzavřením této smlouvy.

Usnesení č. 110: OZ souhlasí s memorandem.

Usnesení č. 111: OZ souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy.

Usnesení č. 112: OZ souhlasí s podáním žádosti o dotaci na opravu cyklostezky.

Usnesení č. 113: OZ souhlasí s podáním žádosti o dotaci na opravu křížku.

Usnesení č. 114: OZ souhlasí s podáním žádosti o dotaci na hřiště.

Usnesení č. 115: OZ souhlasí s podáním žádosti o dotaci na opravu obecního majetku, na 

parkoviště u OÚ a stání pro kontejnery.



V Rakousích 05.12. 2024
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